
Motion 

Transparant och öppenhet inom Svenska Brottnings Förbundet 

Motionär: Spårvägen Brottnings klubb 

Bakgvund: 
drott, som stämman beslutade 2015, fastställdes att 

1 RF:s internationella riktlinjer för svensk i 

svensk idrott ska stå för ”good governance”. 2021 tog Riksidrottsstyrelse beslut om att inrätta 

en särskild kod, se bilaga 1 RFs kod för demokratisk styrning av idrottsförbund och 

föreningar. 

Efter att ha läst Centrum för idrottsforsknings rapport ” Hur öppen är idrottsrörelsen?” 

Se bilaga 2. 
Så är det uppenbart att SBF har mycket att jobba med öppenhet och transparant mot sina 

medlemmar. Av elva områden dom undersökte information om så uppfyllde SBF endast tre. 

Öppenhet är viktigt för att motverka korruption och maktmissbruk men ännu viktigare att 

skapa delaktighet, för att få fler delaktiga så krävs en öppenhet och ett välkomnat klimat. 

t leder inte bara till ökat förtroende, ansvar, resultat och tillväx 

as. Transparens motverkar 

form av dolda agendor och 

Ökad transparens och öppenhe 
utan även ökad förståelse hos medlemmar till varför vissa beslut t 

även förtroendebrist i ett förbund som kan skapa stora kostnader i 

konflikter. 

Mot bakgrund av detta föreslås besluta: 

- SBF:s förbundsstyrelse börja jobba med RF:s kod för demokratiskstyrning av 

idrottsförbund och föreningar. 

_ SBF:s förbundsstyrelsemöten, handlingar, beslut och protokoll finnas tillgängliga för 

medlemmarna på SBF:s hemsida. I de fall det finns sekretessbelagd information ska 

enbart dessa ärenden sekretessbeläggas med notis i protokollet. 
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Motion nr 2 — Spårvägen — Transparent och öppenhet inom SBF 

Förbundsstyrelsen delar helt motionärens åsikt och anser att det är av yttersta vikt att det råder 

transparens och öppenhet i vår organisation. Vi inser att det finns utrymme för förbättring i detta 

avseende och vi kommer att se över hur vi kan förbättra vår kommunikation och informationsflöde. 

Förbundsstyrelsen kommer att inkludera information från styrelsen i både nyhetsbrev och på 

hemsidan efter varje styrelsemöte, samt att vi ska undersöka ytterligare möjligheter för att öka 

informationsutbytet. 

Förbundsstyrelsen yrkar följande: 

- bifall till första att-satsen avseende RF:s kod för demokratisk styrning 

-  avslag till andra att-satsen avseende protokoll, då protokoll inte är en handling som RF:s kod 

för demokratisk styrning omfattas av, och vi måste beakta gällande regler avseende 

sekretess och GDPR. 

Vi tackar för att ni har lyft denna viktiga fråga och för ert engagemang i att förbättra vår organisation.


